
Προς κ. Α. Μαυρομμάτη - Μόνιμο Αντιπρόσωπο της Κύπρου στον ΟΗΕ 

ΕΚθΕΣΗ Π. ΠΑΙΟΝΙΔΗ ΠΑ ΤΟΝ ΜΗΝΑ ΝΟΕΜΒΡΙΟ 1991 

Να μου επιτρέψετε να θέσω υπ'όψη σας μερικές από τις δραστηριότητες που ανάπτυξα τον 
μήνα Νοέμβριο όπως επίσης και μερικούς προβληματισμούς για την παραπέρα δουλειά μου. 

1. Διατήρησα την τακτική βδομαδιάτικη στήλη στην εφημερ(δα "Πρωινή" με την μορφή της 
επιστολής με ψευδώνυμο (Π. Κυπρ(δης), που στόχο έχει να ανασύρει επ(καιρα θέματα και να 
κεντρ(σει τους αναγνώστες (φορε(ς και άτομα). Τέθηκαν θέματα που σχετ(ζονται με τους 
αγνοούμενους, τον εποικισμό, την διαστρέβλωση της Κυπριακής πραγματικότητας σε εγκυκλ
οπα(δειες κ.α., της ανάγκης προβολής της Κύπρου μέσα από διαφορετικές γων(ες κλπ. και 
τούτο απ'αφορμή συγκεκριμένα γεγονότα και. ειδήσεις. 

Για να υπάρξει συνέχεια ενημέρωσα σχετικά τους κ.κ. Α. Βασιλε(ου και θέο Ντέιβιντ που 
ηγούνται της Επιτροπής American-Cyprus Congress και τους εφοδ(ασα με αντ(γραφa των 
επιστολών. Η επιτροπή μου έστειλε ήδη επιστολή την οπο{α επισυνάπτω. 

Η διεύθυνση της εφημερ{δας ανάλαβε επ(σης τον σχολιασμό των επιστολών. 

Πρόθεση μου ε(ναι η αρθρογραφ{α να συνεχιστε{ και να επεκταθε( και προς άλλες 
κατευθύνσεις. . .. 

2. Αποκατάστησα τακτική επαφή με στελέχη του CAARI (Joan Conelly κ.α.) στους οπο(ους 
υπόβαλα την άποψη να διερευνηθε( η δυνατότητα οργάνωσης έκθεσης Κυπριακών Αρχαιολο
γικών Ευρημάτων στις ΗΠΑ. Η ιδέα μεταφέρθηκε απ'ότι γνωρ(ζω στο συμβούλιο του CAARI. 
Τ'όλο εγχε(ρημα απαιτε{ φυσικά πόρους και αρκετή προετοιμασία, η ιδέα όμως επικροτήθηκε. 

Η Joan Conelly θα δώσει στις 11 Φεβρουαρ(ου διάλεξη στο Explorers Club με θέμα το 
Yeronisos Project (πρόκειται για μικροσκοπικό νησόκι έναντι του Αγ{ου Γεωργ(ου Πέγειας 
με σημαντικό αρχαιολογικό πλούτο). θα σχηματιστε( σώμα φ(λων του Yeronisos Project. θα 
παρακολουθώ από κοντά τ'όλο--3έμα μέσω της Επιτροπής του Υ.Ρ. στις εργασίες της οπο(ας 
προσκλήθηκα να συμμετάσχω. 

Εχω την άποψη ότι μέσα από το CAARI μπορε( να αναπτυχθε( σημαντική διαφωτιστική 
εκστρατε{α για την Κύπρο και να εξασφaλιστε( ανάλογη δημοσιογραφική και άλλη ιψοβολή. 

3. Διευθέτησα με την υπεύθυνη του CYPRECO κ. Λουκ(α Μαρουλέττη την οργάνωση 
ειδικής συγκέντρωσης για τα Κυπριακά γράμματα στις 26 του Γεννάρη, στην οπο(α θα ε(μαι 
ο κύριος ομιλητής. 

Μ(λησα επ(σης με την Κυπριακή Φοιτητική Οργάνωση για τη διοργάνωση ειδικής εκδήλωσης 
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για την κυπριακή κουλτούρα. Η ημερομηνΙα δεν έχει οριστεΙ ακόμη. 
ΕπιθυμΙα για διάλεξιι. εξέφρασε και ο "ΚρΙκος" μέσω του Προέδρου του κ. Στεκόπουλου, τον 
οποΙο συνόντησα στ~, Συμπόσιο. 

ΒρΙσκομαι σ'επαφή με το Τμήμα Ελληνικές Σπουδές του Columbia University. Γνώρισα τον 
Κοσμήτορα και την υπεύθυνη του τμήματος. Στους υπεύθυνους πρότεινα την διοργόνωση 
ειδικής εκδήλωσης για την κυπριακή λογοτεχν{a. Τους έδωσα και υλικό. 

5. Mlλησα με το Harbour Festival Foundation, που φέρει την ευθύνη για την διοργόνωση 
των Φεστιβαλικών εκδηλώσεων του 1992, που θόναι αφιερωμένες στον Κολόμβο, για την 
δυνατότητα συμμετοχής του θΟΚ σ'αυτές. Απόντηση δεν έχω πόρει ακόμα γιατΙ όπως μου 
εΙπαν δεν έχουν επεξεργαστεΙ ακόμη το πρόγραμμα. Αν υπόρξει θετική ανταπόκριση θα 
επικοινωνήσουμε με τον θΟΚ για τα παρακότω και θα προχωρήσουμε στην εξασφόλιση 
Sponsors που απ'ότι φaΙνεται μπορεΙ να υπόρξουν. 

β.Σε επαφή που εΙχα με την Metropolis Gallery, που εΙναι ιδιοκτησΙα Ελληνοαμερικανού, 
διαπΙστωσα την δυνατότητα διοργόνωσης στις αΙθουσες της gallery έκθεσης Κυπρ(ων 
ζωγρόφων. θα διερευνήσω πιο συγκεκριμένα το θέμα και τους όρους για να δούμε την 
πιθανότητα μιας ομαδικής έκθεσης ΚυπρΙων ζωγρόφων στη Νέα Υόρκη. 

7. Παραυρέθηκα στα εγκαΙνια ενός δεύτερου καταστήματος του Λαλαούνη στη Νέα Υόρκη 
και σε κουβέντα μαζΙ του ανακόλυψα ότι διαθέτει σειρό κοσμημότων που εΙναι εμπνευσμένq 
από Κυπριακό ειδώλια. Ο Λαλαούνης ήταν τελευταΙα στην Κύπρο, έχει τις καλύτερες 
εντυπώσεις από το νησι, και του υπόβaλα την όποψη μεταφορός των εκθεμότων του που 
σχετ(ζονται με την Κύπρο στη Νέα Υόρκη. 

Συμπερασματικό πρέπει να πω, ότι όσο προχωρώ τόσο ανακαλύπτω πλεΙστες δυνατότητες 
προβολής της Κύπρου μέσα από διαφορετικές γωνΙες. 

Παρόκληση (όπως την διατύπωσα και στην έκθεση του περασμένου μήνα) εΙναι να μου 
προσφερθούν οι δυνατότητες πιο στενής επαφής με τις Οργανώσεις και τους παρόγοντες 
της ομογένειας. Με τον κ. ΗλΙα Ηλιόδη διατηρώ επαφή πιστεύω όμως ότι η επαφή αυτή θα 
πρέπει να επεκταθεΙ και προς την ΠρεσβεΙα της Ουόσιγκτον. 

... Π. ΠαιονΙδης 
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	Έκθεση Panicos Peonides προς Α. Μαυρομμάτη

